



CoolAir



Bilakah Alat Penyaman Udara Perlu Diservis?

Hilang 5%
Kecekapan
Operasi
Setiap
Tahun

Air condition akan hilang kira-kira 5% daripada kecekapan operasinya setiap tahun. Dengan servis biasa, kecekapan boleh bertahan sehingga 95% daripada kecekapan asalnya.

Aircond yang tidak diselenggara secara kerap akan menggunakan lebih tenaga elektrik untuk operasinya yang membawa kepada bil elektirk yang lebih tinggi berbanding unit yang dijaga secara berkala.

Untuk menjadi kecekapan penghawa dingin pada tahap maksimum, dinasihatkan untuk menyelenggara penghawa dingin anda sekali dalam tempoh 8 bulan atau setahun.

Bil Bulanan Tinggi

Jika anda menyemak bil bulanan dan notis telah menunjukkan kadar kenaikan elektrik yang tidak dijangka, walaupun anda jarang menggunakannya. Ini adalah salah satu nya di mana unit anda memerlukan pembaikan.



Aliran Udara Rendah Atau Kurang Sejuk

Jika udara berkurangan, ini bermakna sistem aliran udara tersumbat atau ia mungkin telah kehabisan bahan pendingin.



Bau Kurang Menyenangkan

Penghasilan bau yang seakan-akan terbakar biasanya petunjuk komplikasi elektrik atau sesetengah komponen menjadi panas sehingga ianya benar-benar terbakar.

5 TANDA UNIT AIRCOND PERLU DISERVIS



Alahan Dalam Sesetengah Ahli Keluarga

Keluarga anda mungkin mempunyai reaksi alahan terhadap bahan alergi. Terdapat beberapa perkara yang menyebabkan simptom alahan seperti habuk, hama, bulu haiwan, bakteria dan juga bahan-bahan tidak diingini.

Unit Dalam Bunyi Bising

Terhasilnya sesuatu bunyi yang nyaring secara berulang-ulang dan berdengung. Hal ini menandakan bahawa penghawa dingin anda tidak berfungsi seperti biasa dan perlu di baik pulih dengan segera.



4 Kebaikan

Penyelenggaraan Dan Servis Aircond



1. Kecekapan Penyaman udara Bertambah Baik

Membersihkan air condition anda, membolehkan ia berfungsi lebih baik dengan mengurangkan tekanan, debu dan kekotoran.

2. Bil Elektrik Lebih Rendah

Anda harus membersihkan aircond untuk mengurangkan kadar peningkatan bil elektrik bulanan anda. Aircond yang kotor menggunakan lebih kuasa kerana terpaksa bekerja lebih keras bagi meningkatkan penyejukan haba.

3. Hindari Penggantian Komponen Yang Mahal

Meninggalkan aircond berfungsi dalam keadaan yang kotor akhirnya membawa kepada permasalahan yang lebih besar. Sekiranya ia mengumpul lebih banyak habuk dan kotoran, pembersihan akan menjadi lebih sukar.

4. Kualiti Udara Dalaman Lebih Baik

Unit penyaman udara bukan sekadar menyejukkan rumah anda, tetapi mereka juga memainkan peranan yang penting dalam membantu mengekalkan udara yang berlegar di dalam rumah anda bersih dan sihat.

CoolAir

Infographic designed by Ahmad Dean

Copyright © 2017 Coolairservis.com